
ÒA la cambra alta hi anem a fer feina de pedra picadaÓ

ÒL'experi�ncia com a alcalde i regidor a l'Ajuntament de Lloret em permetr�

apor tar el punt de vista dels municipis al SenatÓ

Rom� Codina es presenta en el tercer lloc de la llista

de CDC al Senat Foto: J. CASTRO.

L'exalcalde de Lloret, nascut a Vidreres fa 56 anys, militant de CDC i

empresari amb interessos diversif icats en diferents sectors, es

presenta com a n�mero tres de la llista de Converg�ncia

Democr�tica de Catalunya al Senat.

Perspectives de sor tir escollit?Habitualment, CiU obtenia tres

senadors a la demarcaci� de Girona i ERC, un. Les passades

eleccions van ser una mica especials, ja que ens vam presentar

amb el nom de Democr�cia i Lliber tat. Van ser complicades, amb el

resultat de dos senadors per a nosaltres i dos per a Esquerra. Crec

que la recuperaci� de les nostres sigles ens donar� m�s

possibilitats. El mes de desembre vaig trobar coneguts al colálegi

electoral que tenien moltes dif icultats per trobar la nostra

papereta. Hem recuperat el nom i l'autoestima i si expliquem b� el

projecte pol�tic crec que tenim moltes possibilitats.Serveix per a

alguna cosa, el Senat?Al Senat s'hi va a fer feina de pedra picada. Cal anar punxant els que tenen compet�ncies,

ja siguin ministres o secretaris generals. Si sur to escollit ser� la meva primera experi�ncia com a senador per�

com a alcalde de Lloret m'he vist obligat a anar molt sovint a Madrid per q�estions relacionades amb turisme,

costes, etc. El turisme �s un dels pals de paller de l'economia gironina i seran aquests temes els que haurem de

treballar amb m�s insist�ncia, juntament amb altres greuges hist�rics com el de l'N-II. Hem d'estar a disposici�

de tots els alcaldes de la demarcaci�.Aix�, doncs, de suprimir el Senat res de res?Crec que cal una transformaci�

de car�cter territorial, ja que no t� cap sentit que Barcelona o Madrid tinguin els mateixos senadors que

prov�ncies molt m�s petites. Amb aquesta distribuci� el PP sempre sur t amb avantatge. Cal adaptar-ho a la

realitat.Quina ha de ser la seva apor taci� personal?Despr�s d'uns anys com a regidor i d'altres com a alcalde de

Lloret de Mar crec que puc anar a Madrid amb coneixement de la problem�tica municipal i a defensar un punt de

vista municipalista.D'ilálusi� i ganes de treballar no en faltaran.
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